
Referat af ekstraordinært afdelingsmøde i Remisevænget Vest 

onsdag den 11. december 2013 kl. 19.00  

Beboerhuset i Remisevænget Øst, Lygtemagerstien 2 A, 2300 S 

 

Formanden Lars Emanuel bød velkommen og gav baggrunden for det indkaldte 

ekstraordinære afdelingsmøde, nemlig at mere end 25% af afdelingens husstande har  

bedt om det og ønsker at der på mødet behandles følgende: 

1) at afdelingsbestyrelsen i Remisevænget Vest går af og 

2) der vælges en ny bestyrelse. 

 

Herefter gik formanden over til 

Dagsordenen 

Pkt. 1. Valg af dirigent 

Ad pkt. 1. Afd.bestyrelsen foreslog afdelingsformand Villy Sørensen, Folehaven til 

dirigent. 

Der var ingen yderligere kandidater. 

Villy Sørensen blev enstemmigt valgt som dirigent. 

Villy Sørensen fastslog herefter at det ekstraordinære afdelingsmøde var lovligt 

indkaldt, da indkaldelsen var udsendt 15. november 2013, hvilket var over 14 dage før 

mødets afholdelse. Ligeledes var indkaldelsen sket i henhold til bestemmelserne i % 

15, stk. 10 i 3 B’s vedtægter. 

Pkt. 2. Valg af referent. 

Ad pkt. 2. Rosa Cedermark (bestyrelsesmedlem) blev valgt som referent. 

Pkt. 3. Valg af stemmeudvalg. 

Ad pkt. 3. Følgende blev valgt til stemmeudvalg: 

Jette Bautrup 

Bjarne Thomsen 

Karl Kristoffersen 



Flemming Sørensen 

Zachi, Hattemagerstien 37. 

Pkt. 4. Stillingtagen til forslag om mistillid ”At afdelingsbestyrelsen går af” 

Ad dagsordenens pkt. 4. 

Flemming  ….., Nålemagerstien 17 gav udtryk for sin mistillid til bestyrelsen som 

grundede i det uskønne forløb afstemningen om ”tilladelse til husdyrhold” havde haft, 

nemlig det lille lokale, hvor der ikke havde været plads til alle beboere samt optælling 

af stemmesedler. Han mente herudover at bestyrelsen havde godkendt, at der kunne 

holdes husdyr. 3 B var derefter var gået ind i sagen, og der blev indkaldt endnu et 

møde, hvor kun formanden havde været repræsentant for bestyrelsen. Der var 

herefter sket det, at der blev forlangt urafstemning. Han mente, det var uhørt at 3 B 

var gået ind i forløbet, og det derfor var på tide med en ny bestyrelse.  

Jette Bautrup gav derefter rede for sin opfattelse af forløbet, bl.a. mente hun at der i 

optællingslokalet ved det ordinære møde havde været ikke-beboere til stede. Hun 

indstillede endvidere at bestyrelsen blev siddende, da hun mente, bestyrelsen gjorde et 

godt stykke arbejde og sørgede for at bebyggelsen blev ordentlig holdt og fremhævede 

bl.a. Max Bruuns store arbejde. 

Andersen, Kurvemagerstien 43, fremførte at hun nu havde boet et år i bebyggelsen, og 

mente bestyrelsen var usynlig fx, vidste hun ikke, hvem der sad i vaskerigruppen, en 

oplysende hjemmeside ville være godt. Hendes ærinde ved at stille mistillid til 

bestyrelsen var, at hun havde et stort ønske om at få en lille hund, og bestyrelsen 

havde ændret denne afgørelse, som ellers var bekræftet på det første møde. Hun 

anerkendte den siddende bestyrelses arbejde, men mente, at der måtte nye kræfter til. 

Max Bruun oplyste, at der fandtes et referat underskrevet af ham og den fungerende 

formand og gav udtryk for at han ikke kunne forstå, hvorfor en referat med 3 B’s 

rettelser var blevet udsendt. Han takkede endvidere for de pæne ord og gav udtryk for, 

at det havde været en fornøjelse at arbejde for afdelingen. 

Martin N, Kurvemagerstien 14, oplyste, at han havde været med til at indsamle 

underskrifter mod bestyrelsen. Hans begrundelse for mistilliden til bestyrelsen var 

det manglende referat fra det ordinære møde. Et sådant referat skal forligge 

tilgængeligt på nettet inden 4 uger. Dette skete først efter 6 uger. Han oplyste 

endvidere, at han var gået til Beboerklagenævnet herom. 

Formanden Lars Emanuel redegjorde herefter igen for forløbet og de følgende klager 

over det ordinære afdelingsmøde den 19. september 2013, hvorfor afdelingsbestyrelsen 

på 3 B’ juridiske afd.s anbefaling havde set sig nødsaget til at afholde det ekstra-



ordinære afdelingsmøde, for at der ikke kunne rejses tvivl om afstemningsresultatet. 

Urafstemningen om tilladelse til hold af hund eller kat havde vist et klart resultat. 

Man gik derefter over til skriftlig afstemning. Der var 86 husstande til stede. De, der 

ønskede at bestyrelsen skulle gå af, skulle skrive ja på stemmesedlen, og de, der 

ønskede at bestyrelsen skulle blive siddende, skulle skrive nej.  

Afstemningsresultatet udviste, at der var afgivet 172 stemmesedler i alt, og 50 havde 

stemt ja, dvs. for at bestyrelsen skulle gå af, og 120 havde stemt nej, dvs. at 

bestyrelsen ikke skulle gå af. 2 stemmesedler var blanke. 

Dirigenten kunne herefter meddele, at bestyrelsen kunne blive siddende, og at de 

næste punkter på dagsordenen udgik. 

 

København, den                2013                                   København, den                    2013 

 

……………………………………..                                    ……………………………….. 

dirigent                                 formand 

 


